
 

 

 

Αθήνα, 22 Φεβρουαρίου 2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τον κ. Υπουργό Υγείας  

 

Θέμα: «Οι ασθενείς αναζητούν εναγωνίως διαθέσιμο χειρουργείο» 

 

Απελπιστική εξακολουθεί να είναι η κατάσταση χιλιάδων ασθενών που 

περιμένουν να χειρουργηθούν, έως και έναν χρόνο στα νοσοκομεία της Κρήτης, 

ευρισκόμενοι μάλιστα για μήνες σε λίστες αναμονής που μακραίνουν διαρκώς, ενώ η 

αδιαφορία του Υπουργείου Υγείας είναι όχι μόνο προκλητική, αλλά και επικίνδυνη, 

υποδεικνύοντας με τη στάση τους «άλλες λύσεις» . 

Παρά τις πολυάριθμες κοινοβουλευτικές μας παρεμβάσεις, αντιλαμβανόμαστε 

ότι οι κυβερνητικές επιλογές που έχουν οδηγήσει στη διάλυση το Εθνικό Σύστημα 

Υγείας, είναι απόλυτα συνειδητές και επί σκοπόν, με τις ελλείψεις σε προσωπικό να 

έχουν πάρει τρομακτικές διαστάσεις. Φέρουν μάλιστα ακέραια την ευθύνη της 

εκρηκτικής κατάστασης στα νοσοκομεία. 

Σύμφωνα με τους εκπροσώπους των εργαζομένων και με τα τελευταία στοιχεία, 

μόνο στα Πανεπιστημιακό Γενικό Νοσοκομείο Ηρακλείου (ΠΑ.Γ.Ν.Η.) εκκρεμούν 

πάνω από 6.000 χειρουργεία που απαιτούν γενική αναισθησία, ενώ σε επίπεδο 

Κρήτης τα εκκρεμή χειρουργεία στα δημόσια νοσοκομεία αγγίζουν τα 13.000! 

  Επειδή, υπάρχουν συμπολίτες μας, σε λίστες χειρουργείων,  που κινδυνεύει 

η ζωή τους και επείγει η χειρουργική αντιμετώπιση των ασθενειών τους.  

 Επειδή, παρά τις επανειλημμένες εκκλήσεις των Σωματείων Εργαζομένων, τις 

κοινοβουλευτικές παρεμβάσεις μας, την απελπισία των ασθενών που αναμένουν να 

χειρουργηθούν, η κατάσταση συνεχώς εντείνεται. 
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Επειδή, καμία μέριμνα δεν υπάρχει για  τους ασθενείς εκείνους που  δεν έχουν 

την οικονομική δυνατότητα να καλύψουν τα υπέρογκα νοσήλια των ιδιωτικών κλινικών, 

με αποτέλεσμα να αφήνονται στην τύχη τους. 

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός 

 

1. Σε ποιες άμεσες ενέργειες θα προβεί με σκοπό τη διευθέτηση του ζητήματος 

των χιλιάδων χειρουργείων που εκκρεμούν στα δημόσια νοσοκομεία; 

2. Σε ποιες άμεσες ενέργειες θα προβεί, ώστε να μην αναγκαστούν οι ασθενείς 

που είναι στις λίστες να καλύψουν υπέρογκα νοσήλια ιδιωτικών κλινικών για 

να χειρουργηθούν εγκαίρως;  

3. Προτίθεται να προχωρήσει στην άμεση δρομολόγηση των μόνιμων 

προσλήψεων που έχει εξαγγείλει και να σταματήσει την «αποψίλωση» άλλων 

τμημάτων, προκειμένου να καλυφθούν οι ανάγκες που υπάρχουν;  

 

 

       Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

Βαρδάκης Σωκράτης 

 

Αλεξιάδης Τρύφων 

Αναγνωστοπούλου Αθανασία (Σία) 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος - Χρήστος 

Βαρεμένος Γεώργιος 

Γκαρά Αναστασία 

Δρίτσας Θεόδωρος 

Θραψανιώτης Εμμανουήλ 

Κασιμάτη Ειρήνη (Νίνα) 

Καφαντάρη Χαρούλα (Χαρά) 

Κουρουμπλής Παναγιώτης 

Μάλαμα Κυριακή 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος (Χάρης) 

Μάρκου Κωνσταντίνος 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 



Μπακαδήμα Φωτεινή 

Μπαλάφας Ιωάννης 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 

Παπαηλιού Γεώργιος 

Πέρκα Θεοπίστη (Πέτη) 

Πολάκης Παύλος 

Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 

Σκούφα Ελισσάβετ (Μπέττυ) 

Συρμαλένιος Νικόλαος 

Φάμελλος Σωκράτης 

Φίλης Νικόλαος 

Φωτίου Θεανώ 

Χρηστίδου Ραλλία 




